
 

 

Év végi beszámoló 2024 

Rózsa István Ádám 

Egyetemi Hallgatói Önkormányzat Elnöki Kabinet tanulmányi referens 

  

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

A Nemzeti Közszolgálati Egyetem Hallgatói Önkormányzat Alapszabály 12. § (7) d) pontja 

alapján a Küldöttgyűlés kizárólagos hatáskörébe tartozóan dönt az EHÖK tisztségviselői 

kötelező éves beszámolóinak elfogadásáról. Ennek alapján az alábbi beszámolóban 

szeretném áttekinteni a 2024. évi tevékenységemet. 

2024. januárában kezdtem meg a munkámat az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat 

kötelékében tanulmányi referensi pozícióban. A tisztségbe való betanulásom könnyen és 

gyorsan történt, hamar átláttam a szervezet és a saját területem feladatait. Az EHÖK 

képzésfejlesztési portfóliójába tartozó kiscsoportos beszélgetések szervezésébe kezdtem, 

ahol sikerült különböző Karokon hallgatókat meghallgatnom több alakalommal, ezen 

beszélgetések során értékes tapasztalatokat szereztem. Az is kiderült számomra, hogy a 

kari részönkormányzatok tanulmányi területekkel foglalkozó tagjai a feladatukat megfelelő 

profizmussal látják el, a felmerülő problémák megoldásában és képzésfejlesztés 

előremozdításában aktív szerepet látnak el. Ezen konzekvenciák levonása után kiderült, 

hogy a központi tanulmányi feladatok nem kivánnak egy teljes embert/pozíciót. A 

tisztséggel járó legnagyobb feladat a nyár eleji Hallgatói Követelményrendszer módosítása 

volt azon belül az én feladatom a Tanulmányi és Vizsgaszabályzat felülvizsgálata volt. A 

kari részönkormányzatokkal együttműködve megfogalmaztuk a javaslatainkat, amelyek 

többségének sikerült érvényt szerezni. Emellett a különböző Karok és szervezeti egységek 

által tett javaslatok véleményezése is feladatom volt. Itt is sikerként könyvelem el azt, 

hogy a hallgatókat negatívan érintő javaslatokkal szemben sikeresen érveltünk és végül 

ezek nem kerültek be a szabályzatba. Emellett ezen területen többször is volt lehetőségem 

véleményezni egyes szakok tanterveit, amely kellő odafigyelést és szakértelmet igényelnek 

és a kari képviselőkkel közös munkát. A jövőben is szeretném megtartani, hogy a kari 

képviselők bármikor fordulhassanak hozzám és közösen tudjunk dolgozni.  

A kezdettől fogva mellékfeladatként foglalkoztam a nyomtatási igények küldésével és 

koordinálásával. A feladat során sikeres egyeztetések során sikerült egy olyan folyamatot 

kialakítani, ami során a nyomda és a kari részönkormányzatok is olyan minőségben kapják 

meg az anyagokat ahogy szükség van rá. 

 



 

 

A kiemelt hallgatói rendezvények közül a Gyűrűavató szervezésében vettem részt először, 

ekkor láttam át a rendezvényszervezési folyamatokat és tudtam bekapcsolódni. Ezen 

tapasztalatok által a Gólyatábor előkészítésében már a papírmunkában is részt vettem. A 

velejáró hibákon túl szerintem a gólyák számára egy izgalmas, szakmai és programokkal 

teli Gólyatábort sikerült megszervezni a kari részönkormányzatokkal együttműködve. A 

harmadik kiemelt hallgatói rendezvény a Gólyabál, ezen esemény szervezesében már 

nagyobb erővel vettem részt és előkészítettem a szolgáltatókkal kapcsolatos iratokat. Ezen 

feladat nem volt teljesen új számomra, de itt láttam át a teljes folyamatokat kifejezetten 

a Gazdasági Hivatal és a szolgáltatók közötti kapcsolattartás fontosságát. 

Az őszi félévben a rendezvényekhez tartozó beszerzésekben változás történt, mivel már 

nem a Campus XXII. Kft. végzi, hanem az Elnöki Kabinet. Ezen beszerzések egy nagyobb 

mennyiségű adminisztrációs terhet róttak ránk, de kezdeti gyermekbetegségek ellenére, 

most már egy működő rendszert sikerült kialakítani és a továbbiakban ez alapján tudjuk 

intézni a beszerzéseket. A tapasztalatok levonásával úgy érzem konstruktív javaslatokkal 

tudtam élni a jobbítás érdekében. 

A leírtakon kívül egyéb kisebb projektekben is részt vettem ezek közül néhányat 

megemlítve, részt vettem a Jövő NKE-je projektben, ahol a kérdőívekhez gyűjtöttünk 

kérdéseket és utána a lebonyolításra tettünk javaslatokat. Emellett az Egyetemi 

Tudományos Diákköri Tanács új elnökének felkérésében is segédkeztem. A bírálási 

feladatokban is részt vettem, köztük az Év végi ösztöndíjak és a parkolás volt kiemelkedő.  

A Hallgatói Önkormányzatok országos Konferenciájának eseményein is részt vettem és 

közösen tudtuk képviselni az Egyetemünket. Ezek az események a március 15-ei 

megemlékezés a HÖOK 35. évi Díszközgyűlés és az októberi Tisztújító Közgyűlés volt. 

Összefoglalva elmondható, hogy egy sikeres első évet zárhatok az Egyetemi Hallgatói 

Önkormányzat kötelékében. Úgy érzem minden folyamatot átláttam és részt vettem 

benne, kifejezetten várom a következő éveket, hogy miben tudok én személyesen és az 

Elnöki Kabinet fejlődni. 

Budapest, 2024. december 6. 

Rózsa István Ádám sk. 

 


